

Referat af bestyrelsesmøde den 23. august 2011

Deltagere: Lone, Lene, Hanne, Sofie, Flemming og Mathilde.

Opfølgning

- Vi havde kigget på lejepriser på højtalere til udendørs brug, da vi har behov for højtalere til vores distriktsstævne den 17. og 18. september. Problemet er nu løst, vi har fået lov til at låne højtalere hos Hinnerup Løberne.
- Marketingudvalget har kigget på klub tøj. Der kommer opslag op på sports t-shirt med tryk. Vi sætter bestillingsfristen, så alle der har lyst kan nå at få en t-shirt inden stævnet i september. Hold øje med opslagstavlen i ridehallen.
- Vi glæder os rigtig meget til distriktsstævnet i september, det bliver sjovt at holde et stort arrangement, men også en udfordring, som vi håber alle har lyst til at hjælpe til med. Vi har sendt en nyhedsmail om opgavelisten som ligger på www.hiri.dk. Kontakt din udvalgsformand eller Flemming hvis du har spørgsmål eller mangler svar.
- Marketingudvalget vil gerne **hjælpe med at** lave noget materiale så vi kan få solgt flere af vores partsheste. Partsudvalget må gerne kontakte Hanne fra marketingudvalget med status og vi planlægger det videre forløb.
- Der arbejdes på at få arrangeret en staldhold hygge- og opsamlingsaften. Det vil sige, at et par stykker fra hvert staldhold indkaldes til en lille opsummering af hvordan vi bærer os ad og gør tingene.

Stalden og dagligdagen

- Vi har i øjeblikket problemer med vores foder. Der er fundet mider i noget af det. Vi har kontaktet leverandøren, og afventer et svar.
- Boksene er fine.

Rideskolen

- Det går godt med rideskolen, alt går som det skal. Vi har venteliste til opfyldning af hold.

HIRI-heste udvalg

- Sofie tager billeder af elevhestene til kampagne

Juniorudvalg

- Der arrangeres ridelejr igen til efteråret. Ridelejren er for alle fredagslever og andre der har lyst. **Hold øje med opslag.**
- Vi har lige været på tur til Djurs Sommerland.

Marketing og sponsorudvalg

- Vi knokler for at finde sponsorer til stævnet, hvis du har et "hint" til hvem der kunne være interesseret, vil vi meget gerne have besked. I første omgang forsøger vi at finde én sponsor til hele stævnet. Vi holder møder hver uge.
- Vi har modtaget 10.000 fra 1. maj fonden i Hinnerup Kommune.
- Vi er i gang med pressemateriale på distriktsstævnet. Onsdag den 24. august var en journalist på besøg tog billeder og tog notater om stævnet og Hinnerup Ridecenter.
- Vi har valgt en til to HIRI-vine. Vi tager kontakt til Rikke, så vi kan få dem bestilt. Det er meningen at vi vil bruge vores HIRI-vin til gaver og salg til vores medlemmer.

Vedligeholdelsesudvalg

- Vi får lavet rigtig mange opgaver hele tiden, der er stadig lidt at gå i gang med. Kig på listen på opslagstavlen eller på forsiden af Hinnerup Ridecenters hjemmeside. Vi holder møder løbende.
- Lørdag den 10. september planlægger vi en "gøre-stald-ren-formiddag" – vi skal have fjernet svale-l..., spindelvæv osv. Alle renser selv sin boksfront denne formiddag og helst ikke før, da svalerne stadig er i stalden. Hvis du ikke selv har mulighed for at hjælpe denne dag, skal du selv få en anden til at rense din boks.
- Vores "nye" dommervogn til vores springbane kommer snart på plads – den er blevet rigtig fin.
- Og Martin fælder og fælder grantræer – lidt pyroman er han da vist også.

Foldudvalg

- Vi skal have kontrolleret vores hegn hele vejen rundt, mange steder rører græs og ukrudt hegnet, hvilket gør, at der ingen strøm er. Måske skal foldudvalget indkalde til en "kontrol-aften". Hvis alle samler sten lige under hegnet på deres fold, kan der måske slås græs med en plæneklipper. Så tag fat i din hinanden. Der er kun os selv til at løse opgaverne 😊.

Rytterstueudvalget

- Laver en forårsrengøring inden stævnet.

Baneudvalg

- Alle spring er blevet malet og renoveret.
- Nye start- og mål-skilte er lavet.
- Der er lavet nye numre og røde skilte.
- Ole har leveret fyld til spring, mange tak for det. Baneudvalget er i gang med at male fyldet.

Stævneudvalg

- Vi har haft besøg af vores tekniske kontaktperson til stævnesystemet, Lone Larson, som vejleder og hjælper med distrikts-stævneforberedelserne i stævneprogram. Vi skal have ekstra strøm og internetudgang. Udvalget tager kontakt til Erik (Sofie med Maroushas far) som kan hjælpe med opgaven.
- Hjælperliste til stævnet vil blive slået op ca. 14 dage inden stævnet. Alle vil blive sat på en vagt, kan man ikke hjælpe og passer tidspunktet ikke står man selv for bytning af vagt – og hvis man gerne vil have flere vagter, siger man selvfølgelig bare til 😊.
- Der holdes ugentlige møder.
- Lone (Sofie med Rossinis mor) vil gerne lave en gryderet eller lign. til lørdag aften i forbindelse med distriktsstævnet, til de hjælpere, der har lyst til lidt fællesspisning. Vi laver et opslag, hvor man kan tilmelde sig. Rigtig mange tak for det Lone 😊.

Festudvalget

- Der vil blive arrangeret en officiel "åbning" af vores nye udendørs springbane. Reservér lørdag den 10. september. Hold øje med opslag på opslagstavler.

Økonomi

- Vi har fået en efterregning på el på 20.000,-. Alle opfordres til at spare på strømmen.
- Som tidligere er der lavet opgørelse over, hvad vi kan ansøge Favrskov Kommune om i acototilskud. Acontotilskuddet er også modtaget.

Kurser

- Aktuelt kursustilbud i dressur hænger på opslagstavlen i ridehalle. Sanne, som underviser på kurset har engang været staldpige på Hinnerup Ridecenter og rider nu hos Prinsesse Natalie.
- Vi arbejder på at planlægge et dressur-kursus med bedømmelse af ekstern dommer v/ Ann til efteråret.
- Vi planlægger også et førstehjælpskursus i løbet af vinteren.

Næste bestyrelsesmøde

- Tirsdag den 27. september kl. 19 på HIRI.

Eventuelt

- Intet.